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RG.0012.32.2018 

 

Protokół Nr 32/18 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 26 kwietnia 2018 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1132 a zakończyła o 1250. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4, w późniejszym czasie 

dołączył radny Dariusz Smolarek). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego powadzonych na terenie 

gminy Radomyśl nad Sanem oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy omówiła  inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy omówiła  inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dot. m. Rzeczyca Długa) przedstawiła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dot. m. Pniów) przedstawiła inspektor 

ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie (dołączył radny Dariusz Smolarek). 

 

Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy przedłożyły Sekretarz Gminy Ewa Marynowska i  inspektor ds. nieruchomości 

Magdalena Grębowiec. 

Po rozpatrzeniu sprawy w głosowaniu za zasadnością skargi nie głosował żaden radny. 

Za niezasadnością skargi głosowało 4 radnych. 

Jeden głos był wstrzymujący. 

 

Ad. IV/7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wzniesienia Pomnika Pamięci na 100.  Rocznicę 

odzyskania niepodległości przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wzniesienia pomnika w Rzeczycy Długiej dla 

uczczenia 100- tnej rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/9. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad 

Sanem absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2017 rok został  pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radna Marzena Garbacz zwróciła uwagę na zalane asfaltem podczas remontu  

zasuwy studzienek na drodze koło kościoła w Woli Rzeczyckiej. Ten problem już 

wcześniej był zgłaszany. Mieszkańcy jednego z domów poszukując dojścia do 

studzienki w jednym miejscu porozbijali i zniszczyli asfalt dostając się do zasuwy. 

Należałoby odnaleźć i zinwentaryzować zasuwy na przyszłość, podnosząc je do góry. 

W okresie zimowym zamarzająca woda może być przyczyną zniszczenia asfaltu. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska powiedziała, że tę sprawę należało zgłosić 

do ZGK. 

Radna Marzena Garbacz zapytała jak wygląda sprawa bocznej drogi w 

Dąbrowie Rzeczyckiej usytuowanej nie daleko posesji jej mamy.  

Inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec powiedziała, że w celu 

wyznaczenia nowej drogi Wójt Gminy zleci wykonanie podziału działki nr 303/1 

geodecie wskazanego przez właściciela działki nr 272. 

Radna Marzena Garbacz zapytała czy istnieją przepisy określające odległość 

między budynkiem a działką sąsiedzką. 
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Inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec wyjaśniła, że istnieją takie 

przepisy które to regulują.  Budynek z oknami powinien być oddalony od sąsiedzkiej 

działki o 4 m, natomiast bez okien 3m. 

Radny Julian Geneja zapytał czy będzie modernizowana ulica Kościuszki w 

Radomyślu. 

Sekretarz odpowiedziała, że będzie przeprowadzona gruntowna modernizacja 

tej ulicy. Wkrótce zostanie ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy. 

Radna Marzena Garbacz odczytała zaproszenie dla samorządowców do Katedry 

w Lubaczowie na uroczystości odpustowe i związane z obchodami 100. Rocznicy 

odzyskania przez Polskę niepodległości. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 

 

 


